
Project AZC, vragen, ideeën en tijdlijn voorstel 

1. 

Heeft het college een besluit genomen op de brief van COA  d.d. 10-5-2023 met het officiële verzoek 

om de realisatie van een permanent AZC  voor circa 250 plekken. 

Dit lijkt mij nuttig.  Om de raad op de hoogte te houden.  En de inwoners op de hoogte houden 

Hiermee geeft het college een eerste signaal af. 

Het zou een eerste communicatie moment kunnen zijn.   

2. 

Om hoeveel plaatsen gaat het nu feitelijk, ik hoor verschil in plaatsen en bedden. ( alle bedden zijn 

niet altijd bezet).  

Ik hoor Marcel de eerste kennismaking over 250, de 2e ontmoeting over 200.  COA benoemd zelfs 

300.  En praten we over plaatsen of over bedden. 

Nu heeft Baldergroen 148 plaatsen en Eelde 80 plaatsen volgens de site van COA. Samen 228 

COA vroeg mij tijdens kennismaking met hun locatie manager  of het ook nog een 

optie kon zijn om Eelde eventueel open te houden.  Valt deze locatie onder dezelfde 

bestuursovereenkomst? 

3. 

Locaties worden er voldoende genoemd, daar zal door het college een keuze in gemaakt moeten 

worden. Ik noem 5 locaties in willekeurige volgorde zonder voorkeur. 

Zuidlaren: Oude Toldijk 

Zuidlaren: Terrien PBH 

Eelderwolde: Centrum Ter Borch 

Vries: Perceel Vries Zuid 

Vries: Oude Rijksweg 

PM: Welke hoort hier nog bij 

Voor en nadelen van voorkeur locaties zullen op een rij moeten worden gezet om een  duidelijk 

beeld te krijgen van de risico’s en gevolgen voor de Gemeente Tynaarlo. Omgevings aspecten zullen 
in beeld moeten worden gebracht. Ook het tijdspad kan per locatie verschillen  

Bepaalt de gemeente uiteindelijk de locatie of het COA of proberen we dat samen 

4. 

Grond: Het is van belang weten of de grond om niet beschikbaar wordt gesteld of verlangt de 

Gemeente Tynaarlo hier een vergoeding voor. (vooral bij locaties die al een grex hebben) 
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5. 

Vanaf nu scherp op zijn.   

  Daarom moeten we pro actief 
communiceren, zowel intern als extern. 

6. 

Hierbij doe ik een voorstel tot een tijdspad om toch enigszins heldere doelen te hebben 

Begin juli: 

Collegevoorstel om mee te werken aan het verzoek van het COA om permanent AZC te realiseren. 

Juli – 15 september 

Analyse locatie onderzoek, eventueel samen met COA, maar zeker interne analyse, breed in 

organisatie. 

In ieder geval betrekken: Afdeling RO,  

Verkeer, GW 

Financiële gevolgen (eventueel grex) 

Fysiek  (nutsvoorzieningen) 

Fysiek (ruimte en groen) 

Draagvlak (gesprek met manager soc.domein?) 

College (portefeuille houder) 

15 september-1 oktober 

Definitieve locatie keuze 

1 oktober- 15 oktober  

Bestuursovereenkomst met COA 

15 oktober -15 december  

Bestemmingsplanwijziging ter inzage 

15 december- 15 januari 

Reactienota schrijven.  

Eind januari 

Collegebesluit 

1 februari 

Aanvraag omgevingsvergunning COA 

Eind maart 

Start realisatie AZC 
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Voor de gehele periode geldt dat de afdeling communicatie bij elke actie een commutatie idee 

ontwikkeld of heeft.  Dan kan via persberichten maar je kan ook denken aan sociale media.  Vaak 

krijg je daar reactie op van inwoners waar rekening mee kan worden gehouden. 

Voor de gehele periode is een structureel overleg van het kernteam zeer wenselijk.  Bij specialistische 

onderwerpen kan een (intern) deskundige of een extern (COA) deskundige aanschuiven. 

Als er aanleiding is kan de tijdlijn worden aangepast. Dat hoeft het project niet direct te vertragen. 

Het is denkbaar dat speciale acties hun eigen tijdlijn krijgen buiten de voorgestelde tijdlijn. 

 

Ik zie dit als een organisch stuk.  Ieders inbreng is van belang en heeft toegevoegde waarde. En hoort 

hier een plaats in te krijgen. 

  

 

 

  

   

 

  

  

 

 


